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Voorstellen A-procedure 
 

3.1 
 

Inburgering en taalonderwijs 
 

Bekrachtigen van de samenwerking tussen TaalSamen en Gemeente Lelystad. Eén 
van de twee taalaanbieders in de inburgering in Lelystad. De lessen worden gegeven 
aan de doelgroep die het meeste moeite heeft met het leren van de Nederlandse taal 
 
 
Besluit: 

Een overeenkomst aan te gaan met Taalsamen B.V. voor taalonderwijs in Z-route van 
de Wet inburgering 2021. 
 

3.2 
 

Koopovereenkomst Somerset 
 

Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Lelystad heeft 
besloten om een koopovereenkomst aan te gaan met SCP RE 3 B.V., onderdeel van 
Somerset Capital Partners; een familiebedrijf gericht op investeringen in onder andere 
de energietransitie. Met deze koopovereenkomst wordt een perceel grond van 10,4 
hectare verkocht in het noorden van Flevokust Haven voor de realisatie van een 
bouwplan, passend binnen het vigerende bestemmingsplan.  
 
Besluit: 

1. De bijgevoegde Koopovereenkomst voor een bedrijfskavel op Flevokust Haven 
met SCP RE 3 B.V. aan te gaan. 

 
Burgemeester: 
2. Op grond van het bepaalde in artikel 171 lid 2 Gemeentewet de portefeuillehouder 

economie te machtigen om de koopovereenkomst te ondertekenen. 
 

3.3 
 

Vaststelling Subsidie Kwintes GGZ Inloop 
 

De Stichting Kwintes heeft subsidie ontvangen over het jaar 2023) ten behoeve van 
GGZ Inloop De Waterspiegel. Kwintes heeft hierbij voldaan aan de gestelde eisen 
rondom deze subsidiëring. 
 
Besluit: 

De aan stichting Kwintes verleende subsidie met dossiernummer 2023/00046 voor 
2023 vast te stellen op € 255.487,00. 
 

3.4 
 

Besluit op bezwaar omgevingsvergunning B&B Boeier 01 11 
 

Tegen het besluit om een omgevingsvergunning te verlenen voor het oprichten van 
een Bed en Breakfast (B&B) met drie gastenkamers op het perceel Boeier 01 11 
Lelystad zijn meerdere bezwaren ingediend.   
   
Tijdens de bezwarenprocedure heeft vergunninghouder de aanvraag gewijzigd. 
Gewijzigd is het aantal gastenkamers van drie naar twee. Ook is er een verklaring 
afgegeven omtrent de uitoefening van de B&B.  
   
De bezwaren zijn voor advies voorgelegd aan de onafhankelijke Commissie 
bezwaarschriften.  
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Op 25 juni 2024 heeft de commissie advies uitgebracht. Volgens de commissie had de 
oorspronkelijke aanvraag geweigerd moeten worden vanwege het niet voldoen aan de 
parkeernorm en het niet voldoen aan de ‘Beleidsregel Bed & Breakfast in Lelystad’. 
Verder is de commissie van mening dat er geen positief besluit kan worden genomen 
op de gewijzigde aanvraag. Volgens de commissie zijn er namelijk te veel 
onduidelijkheden omtrent de exploitatie van de B&B, lijkt er eerder sprake te zijn van 
een horecabedrijf dan van een B&B en lijkt het een en ander niet in overeenstemming 
met de beleidsregel te zijn. De commissie heeft daarom  geadviseerd het besluit van 
19 januari 2024 te herroepen en de gewijzigde aanvraag alsnog te weigeren.  
   
Het college heeft het advies van de bezwarencommissie overgenomen. Dit houdt in 
dat het oorspronkelijke besluit is herroepen en op de gewijzigde aanvraag het besluit 
tot weigering van de omgevingsvergunning is genomen.    
 
Besluit: 

Met overneming van het advies van de Commissie bezwaarschriften: 
1. De bezwaren gegrond te verklaren; 
2. Het bestreden besluit van 19 januari 2024 te herroepen; 
3. Hiervoor in de plaats op de aanvraag van 6 oktober 2023 voor het oprichten van 

een Bed en Breakfast, waarbij op 10 april 2024 het aantal gastenkamers is 
gewijzigd van drie naar twee, het nieuwe besluit te nemen dat de 
omgevingsvergunning wordt geweigerd. 

4. Een bedrag van € 624,- aan vergoeding van proceskosten toe te kennen aan 
bezwaarmaakster wonende aan de Boeier 1-08. 

 

3.5 
 

BOPA beleid eenvoudig Lelystad 2024 
 

Met ingang van 1 januari 2024 is de Omgevingswet in werking getreden. Onder de 
Omgevingswet mogen activiteiten (bouwen, gebruik, milieu) alleen plaatsvinden als 
deze voldoen aan de regels van het omgevingsplan. Onder de Wabo bestond er een 
zogenaamde kruimelgevallenregeling waarbij het op een eenvoudige manier mogelijk 
was om af te wijken van het bestemmingsplan. De vergunning voor het afwijken van 
het bestemmingsplan is nu vervangen door  een Buitenplanse omgevingsactiviteit 
(BOPA) waarbij moet worden aangegeven dat er sprake is van een evenwichtige 
toedeling van functies aan locaties (ETFAL). Deze ETFAL is met name voor de 
eenvoudige bouw of gebruiksactiviteiten een behoorlijke belasting. Met dit beleid wordt 
voor de activiteiten aangegeven wanneer een BOPA kan worden aangevraagd zonder 
dat hiervoor aan de volledige afwegingskaders van de ETFAL wordt getoetst. 
Daarnaast is het een afwegingskader wanneer er kan worden meegewerkt aan een 
kleine afwijking van het omgevingsplan.  
 
Besluit: 

De bijgevoegde Beleidsregel Buitenplanse omgevingsactiviteit (BOPA) eenvoudig 
Lelystad 2024 vast te stellen. 
 

3.6 
 

Ondertekening KRO Centrada Hanzepark 
 

Woningcorporatie Centrada heeft met de gemeente Lelystad voor deellocatie 
Hanzepark fase 1 van project Stationsgebied West een plan ontwikkeld. Het ontwerp 
met 107 sociale huurappartementen, 39 gebouwde parkeerplaatsen en een 
maatschappelijke ruimte is inmiddels bij de welstand geweest en de 
omgevingsvergunning wordt binnenkort aangevraagd. Centrada kan in de tweede helft 
van het jaar starten met de bouw. Om de grond van de gemeente over te dragen aan 
Centrada moet een Koop-realisatieovereenkomst (KRO) ondertekend worden.  
 
Besluit: 

1. Met Centrada de bijgevoegde koop-realisatieovereenkomst aan te gaan voor de 
verkoop van de grond voor deelgebied Hanzepark fase 1; 

2. Op grond van artikel 87 Gemeentewet jo.artikel 5.1 lid 1 onder c en lid 2 onder 
fWet open overheid geheimhouding op te leggen op bijlage 1, de koop 
realisatieovereenkomst. De geheimhouding eindigt op het moment dat de onder 
beslispunt 1 genoemde overeenkomst ten einde komt of zoveel eerder op het 
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moment dat de grond, als bedoeld in de onder beslispunt 1 bedoelde 
overeenkomst, geleverd is 
 

Burgemeester: 
Op grond van het bepaalde in artikel 171 lid 2 Gemeentewet de verantwoordelijke 
portefeuillehouder te machtigen om de Koop-realisatieovereenkomst met Centrada 
voor deelgebied Hanzeparkfase 1te ondertekenen. 
 

3.7 
 

Vaststelling subsidie Icare JGZ 
 

In 2022 zijn in het kader van het versterken van de basis subsidies verleend aan 
partners die werkzaam zijn in de voorschool en onderwijs. Het doel van dit 
gemeentelijke beleid is het bieden van een sterke basis. Icare JGZ heeft in 2022 een 
subsidie ontvangen voor het uitvoeren van activiteiten gericht op het versterken van de 
basis.  
 
Besluit: 

Een subsidie van in totaal €230.050 aan Icare JGZ vast te stellen voor het versterken 
van de basis in en rondom voorschoolse voorzieningen voor het jaar2022. 
 

3.8 
 

Subsidieverlening MDF Robuuste rechtsbescherming 2024-2027 
 

In het kader van de gevolgen van de Kinderopvang toeslagaffaire heeft het rijk extra 
middelen beschikbaar gesteld om de rechtsbescherming robuuster te maken. MDF en 
haar sociaal raadslieden spelen hier een cruciale rol in. De inzet van de sociaal 
raadslieden wordt uitgebreid en dichterbij de burger gebracht door aanwezigheid in 
financieel spreekuren. 
 
Besluit: 

Aan de stichting Maatschappelijke Dienstverlening Flevoland voor 2024-2027 een 
incidentele meerjaren subsidie te verlenen van € 618.730,-. 
 

3.9 
 

Jubileumbijdrage 35 jaar JTL 
 

Lokale verenigingen zijn belangrijk voor de sociale cohesie van de stad. Ze vormen 
een bouwsteen van de samenleving omdat ze ervoor zorgen dat inwoners met 
verschillende maatschappelijke achtergronden elkaar ontmoeten en samen activiteiten 
organiseren. De gemeente wil graag het belang van lokale verenigingen voor de stad 
benadrukken en een waardering tonen van de inzet van de leden voor de activiteiten 
die ze organiseren. Om aan deze waardering uiting te geven is het een goede 
gewoonte geworden dat bij een jubileum de gemeente een bedrag schenkt aan de 
vereniging. De hoogte van het bedrag wordt hierbij bepaald door aantal jaar dat een 
vereniging bestaat. In de regel wordt dit gedaan bij het 25 – en 40-jarig bestaan van 
een vereniging. Maar in bijzondere gevallen kan dit ook voor een ander jubileumjaar 
zijn. 
 
Besluit: 

De vereniging JTL een schenking te geven van 350 euro in verband met het 35-jarig 
bestaan van de vereniging. 
 

4 
 

Voorstellen B-procedure 
 

4.0.1 
 

Addendum raadsvoorstel Samenwerkingsovereenkomst en Mastervisie ZuiderC 
(spoedparafenprocedure besluit 11 juli 2024) 
 

Het college heeft toegezegd ruimte voor levensbeschouwelijke voorzieningen toe te 
voegen aan het hoofdpunt over maatschappelijke voorzieningen. Hiermee wordt iets 
meer expliciet gemaakt dat in het plangebied rekening gehouden wordt met ruimte 
voor kerken en andere gebouwen van levensbeschouwelijke aard passend bij het 
stadsdeel. Het beslispunt 1 j is bij deze aangepast. 
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Besluit: 

De raad voor te stellen om bij het raadsvoorstel Samenwerkingsovereenkomst en 
Mastervisie ZuiderC de volgende in geel toegevoegde wijzigingen bij besluit 1.j aan te 
brengen: Bij 1.j: In het Plangebied worden maatschappelijke, "waaronder ook ruimte 
voor levensbeschouwelijke" en commerciële voorzieningen gerealiseerd passend voor 
het betreffende stadsdeel. 
 

4.0.2 
 

De Veste - beantwoording gestelde vragen commissie 9 juli 
(spoedparafenprocedure besluit 15 juli 2024) 
 

Het college heeft besloten om de raad via een nota van uitgebreide beantwoording te 
voorzien op de gestelde vragen n.a.v. de commissievergadering van 9 juli 2024 
 
Besluit: 

De raad met bijgevoegde Informatienota te informeren over de beantwoording 
gestelde vragen over De Veste tijdens de commissie. 
 

4.1 
 

Beantwoording schriftelijke vragen SBO de Vogelveste 
 

In antwoord op de schriftelijke vragen FvD heeft het college van burgemeester en 
wethouders van Lelystad vandaag verduidelijking gegeven over de situatie rondom de 
mogelijke sluiting van SBO Vogelveste.  
Het college bevestigt op de hoogte te zijn van de onrust die is ontstaan op SBO 
Vogelveste 

Het college benadrukt dat zij niet verantwoordelijk zijn voor inhoudelijke keuzes in het 
onderwijs of van de schoolbesturen. Echter, zij blijven in overleg met het 
samenwerkingsverband en de besturen. Na een geplande informatiebijeenkomst 
verwacht het college dat eventuele problemen zijn opgelost door de gezamenlijke 
schoolbesturen van Lelystad, in het belang van de kinderen.  
Het college verwacht dat de Lelystadse schoolbesturen in samenwerking zullen 
zorgen voor een geschikte oplossing in het belang van alle betrokken kinderen.  
 
Besluit: 

De schriftelijke vragen ex art. 44 van het RvO van fractie Forum voor Democratie over 
de SBO de Vogelveste te beantwoorden door middel van de bijgevoegde brief. 
 

4.2 
 

Beantwoording schriftelijke vragen Voortgang CPO's 
 

De fractie van de ChristenUnie heeft vragen gesteld aan het college over de voortgang 
van de CPO-locaties. Met dit besluit geeft het college antwoord op deze vragen.  
 
Besluit: 

De schriftelijke vragen van de fractie van ChristenUnie over voortgang CPO, conform 
artikel 44 Rvo van de raad, met bijgevoegde brief te beantwoorden. 
 

4.3 
 

Beantwoording schriftelijke vragen Verkeersveiligheid Larserdreef 
 

De fractie PVV heeft schriftelijke vragen gesteld over de veiligheid op de Larserdreef 
naar aanleiding van het dodelijke ongeval op 20 juni.  Die worden met deze brief 
beantwoord. 
 
Besluit: 

De schriftelijke vragen van de fractie Leefbaar Lelystad ten aanzien van de veiligheid 
op de Larserdreef te beantwoorden met bijgevoegde brief. 
 

4.4 
 

Beantwoording schriftelijke vragen Uitkering rijk Oekraïense opvang 
 

Naar aanleiding van een item van omroep Flevoland zijn door de fractie Leefbaar 
Lelystad schriftelijke vragen gesteld over de uitkering van het rijk t.a.v. de opvang van 
Oekraïense vluchtelingen in de SGL.  
  
Deze vragen worden conform ex art. 44 van het RvO van de raad met de bijgaande 
brief beantwoord.  
 

https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/386947/meevaller-voor-culturele-instellingen-in-lelystad-gemeente-heeft-coronageld-over,zijn
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Besluit: 

De schriftelijke vragen ex. art 44 van het RvO van de fractie Leefbaar Lelystad over de 
uitkering van het rijk voor de Oekraïense opvang met de bijgevoegde brief te 
beantwoorden. 
 

4.5 
 

Beantwoording schriftelijke vragen Voortgang ROK en ruiterroute 
 

Het college besluit met dit voorstel om antwoord te geven op de schriftelijke vragen 
van de fractie CU en GL over de voortgang ROK en Ruiterroute. 
 
Besluit: 

De schriftelijke vragen ex art. 44 van het RvO van fractie CU en GL over de voortgang 
ROK en ruiterroute met de bijgevoegde brief te beantwoorden. 
 

4.6 
 

Motie Lelypas 
 

De raad heeft op 14 november 2023 bij de behandeling van de programmabegroting 
2024-2027 in de motie Lelypas vragen gesteld over de toekomst van de Lelypas. 
Beantwoording van de gestelde vragen is nodig om een gedegen besluit over de 
toekomst van de Lelypas te kunnen nemen. Uit de beantwoording van de vragen 
komen drie conclusies naar voren: (1) De Lelypas kan niet bestaan zonder financiële 
ondersteuning van de gemeente Lelystad, (2) het toevoegen van gemeentelijke 
regelingen aan de Lelypas leidt tot een kostenverhoging ten opzichte van de huidige 
situatie (terwijl de opbrengsten niet in cijfers uit te drukken zijn), (3) In plaats van de 
Lelypas in huidige vorm, kan het invoeren van een (door de gemeente beheerde) niet-
commerciële stadspas worden overwogen.  
 
Besluit: 

De raad te informeren over de afdoening van de motie M02 271 Gedegen besluit 
Lelypas door middel van de bijgevoegde notitie –Beantwoording vragen motie 
Lelypas– en de raad voor te stellen om de onderstaande conclusies te onderschrijven. 
 
a) de Lelypas kan niet bestaan zonder financiële ondersteuning van de gemeente; 
b) het toevoegen van gemeentelijke regelingen aan de Lelypas leidt tot een 

kostenverhoging ten opzichte van de huidige situatie; 
c) In plaats van Lelypas in huidige vorm, kan het invoeren van een (door de 

gemeente beheerde) niet-commerciële stadspas worden overwogen. 
 

4.7 
 

Zienswijze rekeningresultaat 2023 OFGV 
 
De gemeenteraad wordt tot 1 oktober 2024 in de gelegenheid gesteld om een 
zienswijze in te brengen ten aanzien van het bestemmen van het rekeningresultaat 
2023 en de 3e begrotingswijziging OFGV 2024. Deze termijn vloeit voort uit de 
Gemeenschappelijke Regeling.  
Ingebrachte zienswijzen worden betrokken bij het nemen van een besluit tot 
vaststellen van de definitieve bestemming van het rekeningresultaat 2023 door het 
Algemeen Bestuur van de OFGV.  
De OFGV wordt geïnformeerd over de zienswijze van de gemeente Lelystad.  
 
Besluit: 

1. De raad voor te stellen geen zienswijzen op de resultaatbestemming 2023 in te 
dienen bij het bestuur van de Omgevingsdienst Flevoland & Gooi en Vechtstreek. 

2. De raad voor te stellen om kennis te nemen van: 
- de vastgestelde3e begrotingswijziging 2024 en de begroting 2025; 
- de vastgestelde jaarstukken 2023. 

3. De Omgevingsdienst Flevoland & Gooi en Vechtstreek op voorhand te informeren 
omtrent de zienswijzen onder voorbehoud van bekrachtiging door de raad. 

 

4.8 
 

Ontwikkeling De Trommel & Poppodium 
 

Het college heeft besloten om de raad te informeren over de voortgang ontwikkeling 
De Trommel, inclusief poppodium. Dit besluit geeft opvolging aan eerder verstrekte 
informatiestukken aan de raad.  
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Besluit: 

De raad te informeren over de voortgang van “De Trommel” door middel van de 
bijgevoegde Informatienota. 
 

4.9 
 

Onderwijsmonitor voorjaar 2024 
 

De Lelystadse Onderwijsmonitor is ontwikkeld om meer zicht te krijgen op de stand 
van zaken van het Lelystadse onderwijs: van de voorschool tot en met het middelbaar 
beroepsonderwijs. Onderwijs is in Lelystad één van de zeven hoofdopgaven van de 
strategische agenda. In het Raadsakkoord zijn afspraken gemaakt over onder meer 
het terugdringen van het aantal voortijdige schoolverlaters en het structureel 
verbeteren van de kwaliteit van het onderwijs. De Onderwijsmonitor verschijnt twee 
keer per jaar. Het college informeert de raad over de stand van zaken middels een 
raadsinformatienota.  
 
Besluit: 

De raad te informeren over de onderwijsmonitorvoorjaar 2024 door middel van de 
bijgevoegde informatienota. 
 

4.10 
 

Trainingszaal turnsport 
 

In opdracht van de gemeenteraad heeft het college een verkenning gedaan naar de 
uitbreiding of vervanging van de huidige turnzaal bij de realisatie van de nieuwe 
sporthal. Daaruit zijn drie varianten naar voren gekomen, namelijk:   

1. Nieuwe turnhal vast aan het nieuw te bouwen complex.   
2. Geplande gymzaal in het nieuwe complex aanpassen naar een turnzaal.  
3. Solitaire voorziening, optioneel inclusief ruimte voor trampolinespringen.  
Het college heeft besloten de raad hierover met een informatienota te informeren.   
 
Besluit: 

Met bijgaande informatienota de raad te informeren over het onderzoek naar de wijze 
waarop uitbreiding of vervanging van de huidige trainingszaal voor de turnsport kan 
worden gerealiseerd bij de realisatie van de nieuwe sporthal. 
 

4.11 
 

Uitvoering motie M17-M13 “Verkenning mogelijkheden Pollers” 
 

Het college besluit om te onderzoeken wat de omvang is van het ongewenst 
autoverkeer in het Stadshart. Afhankelijk van de uitkomst wordt een voorstel gedaan 
om een camerasysteem toe te passen. Een camera systeem heeft de voorkeur boven 
pollers omdat de aanschafkosten lager zijn en minder gevoelig voor storingen 
 
Besluit: 

Met bijgaande informatienota de raad te informeren over de uitvoering motie M17-M13 
“Verkenning mogelijkheden Pollers” 
 

4.12 
 

Wabo Grevelingenstraat 145 
 
Het college van de gemeente Lelystad is van plan om een omgevingsvergunning te 
verlenen voor het oprichten van een hoofdgebouw met 34 zelfstandige 
zorgwooneenheden ten behoeve van zorg aan de Grevelingenstraat 145, te Lelystad. 
Het initiatief draagt bij aan de realisatie van de doelstellingen van de Woonvisie 2022-
2027 Lelystad. In de Woonvisie 2022-2027 Lelystad staat o.a. dat met betrekking tot 
de bestaande woningvoorraad wordt ingezet op differentiatie in doelgroepen en 
woningaanbod, waaronder zorgbehoevende. Het beoogde woningbouwplan voorziet in 
een toename van het aantal wooneenheden (34 in totaal) voor bewoners met een 
zorgvraag die niet meer zelfstandig kunnen wonen. 
 
Besluit: 

1. Het ontwerp voor een omgevingsvergunning voor het oprichten van een 
hoofdgebouw met 34 zelfstandige zorgwooneenheden ten behoeve van zorg aan 
Grevelingenstraat 145 met bijbehorende stukken ter inzage te leggen; 



 

Pagina 7 
 

2. De raad voor te stellen een verklaring van geen bedenkingen af te geven voor het 
initiatief. 

 
4.13 
 

Doorwerking meicirculaire 2024 
 

Gemeenten worden driemaal per jaar geïnformeerd over de ontwikkelingen binnen het 
gemeentefonds. Met deze informatienota wordt de raad geïnformeerd over de 
ontwikkelingen uit de meicirculaire 2024, met een effect op het financieel perspectief 
2025 – 2028. In structurele zin leidt deze circulaire niet tot grote wijzigingen ten 
opzichte van het beeld dat in de kadernota 2025 – 2028 reeds is geschetst. 
 
Besluit: 

De raad te informeren over de doorwerking van de meicirculaire 2024 op het financieel 
perspectief 2025 - 2028 aan de hand van bijgevoegde informatienota. 
 

4.14 
 

Jaarverslag Toezicht informatiebeheer 2023 
 

Conform artikel 1 van de Archiefverordening Gemeente Lelystad 2020 dragen de 
burgemeester en wethouders zorg voor adequaat archiefbeheer. Conform artikel 3 van 
dezelfde archiefverordening dient het college van burgemeester en wethouders de 
gemeenteraad jaarlijks te informeren over de uitoefening van de aan hen opgedragen 
zorg voor archiefbescheiden (zogenaamde horizontale verantwoording). Daarnaast 
dient het college jaarlijks verantwoording af te leggen aan Provincie Flevoland over de 
uitvoering van de Archiefwet 1995 (verticale verantwoording). Dit conform de Wet 
Revitalisering Generiek Toezicht en de afspraken gemaakt in de 
Bestuursovereenkomst Interbestuurlijk Toezicht Flevoland 2019.  
 
Besluit: 

1. Het Jaarverslag 2023 Toezicht informatiebeheer Gemeente Lelystad van de 
gemeentearchivaris vast te stellen; 

2. De Verbeterplanning 2024-2026 naar aanleiding van het bovengenoemd 
jaarverslag vast te stellen; 

3. De raad voorstellen om: 
3.1 Conform artikel 3 van de Archiefverordening 2020 kennis te nemen van het 
Jaarverslag Toezicht informatiebeheer 2023 en de daarin opgenomen 
aanbevelingen met betrekking tot de gemeentelijke zorg voor de archieven en de 
naleving van de Archiefwetgeving in 2023. 
3.2 In te stemmen met de Verbeterplanning 2024-2026. 

 

4.15 
 

Kenniscentrum Nieuwe Natuur 
 

De gemeente Lelystad is bezig met het onderzoeken van de mogelijkheden voor een 
Kenniscentrum Nieuwe Natuur. Hiervoor is een onderzoek uitgevoerd wat een eerste 
schets van een visie, ambities en tijdlijn opgeleverd heeft. Dit Kenniscentrum is 
wenselijk omdat het Lelystad zich onbetwist laat positioneren als hoofdstad van de 
nieuwe natuur. Het levert niet alleen lokale en nationale aandacht op voor de 
innovatieve natuurontwikkeling die in Lelystad plaatsvindt, maar zal ook positief 
bijdragen aan het beeld van de stad. Het college besluit de raad hierover te 
informeren.   
 
Besluit: 

De raad te informeren over de voortgang van het Kenniscentrum Nieuwe Natuur 
(KNN) ende te nemen vervolgstappen door middel van de bijgevoegde informatienota. 
 

4.16 
 

Cliëntervarings onderzoek Wmo (CEO) 
 

De gemeente heeft een cliënt ervaringsonderzoek (WMO) laten uitvoeren. Onderzocht 

werden: het contact met de Sociaal Wijkteams, ontvangen ondersteuning en 

mantelzorgerbelasting. Van de 2200 aangeschreven inwoners vulden 826 personen 

de vragenlijst in (37,5%). Respondenten geven een gemiddeld cijfer van 7,9 voor het 

Sociaal Wijkteam en 7,8 voor de Wmo-ondersteuning. 79% van de respondenten kan 

door de ondersteuning beter de dingen doen die zij willen, 82% kan zich beter redden 
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en 75% heeft een betere kwaliteit van leven. Het college heeft besloten de raad 

hierover te informeren met een informatienota. Het rapport staat op de website van de 

gemeente Lelystad.  

 

Besluit: 

1. Het bijgevoegde rapport “Cliëntervaring Wmo gemeente Lelystad” vrij te geven 
voor publicatie op de gemeentelijke site en de resultaten aan te leveren bij VWS 
voor publicatie op Waarstaatjegemeente.nl. 

2. De raad te informeren over de uitkomsten van het onderzoek door middel van de 
bijgevoegde informatienota en een afschrift hiervan te sturen aan de Cliëntenraad 
Sociaal Domein 

 

4.17 
 

Het verhaal van Lelystad 
 

Het college van Lelystad heeft gevraagd om een samenhangend Toekomstverhaal 
van Lelystad. Het verhaal Van Lelystad.  
   
Dit verhaal is nodig om bestuurlijk een gezamenlijk beeld te hebben waar we met de 
ontwikkeling van de stad naartoe willen. Inhoudelijk is het gebaseerd op bestaande 
(raads)kaders. Het geeft de samenhang aan van wat we als stad willen bereiken. Om 
richting te geven aan de ontwikkeling van Lelystad en een lopende trajecten zoals de 
marketingstrategie, Organisatieontwikkeling, Omgevingsvisie, de Maatschappelijke 
Agenda, Lelystad Next Level en andere trajecten is het Verhaal van Lelystad 
geschreven.   
  
Het Verhaal van Lelystad is het profiel van de stad. Het schetst de uitdagingen, 
mogelijkheden en toekomstkansen van Lelystad. Het brengt samenhang en geeft 
richting aan de doorontwikkeling van onze stad. Daarom zal het op passende wijze 
worden doorvertaald in verschillende trajecten en richting geven.  
  
Besluit: 

1. Het bijgevoegde Verhaal van Lelystad vast te stellen; 
2. Dit als rode draad te gebruiken bij belangrijke strategische trajecten, zoals 

Omgevingsvisie, Merkkompas, Maatschappelijke agenda, LNL, 
Organisatieontwikkeling, etc; 

3. De raad hierover te informeren via bijgevoegde informatienota. 
 

4.18 
 

Halfjaarlijks toezichtverslag 2024-I realisatie huisvesting vergunninghouders 
 

De Provincie is toezichthouder voor de realisatie huisvesting vergunninghouders. 
Lelystad voldeed in de eerste helft van 2024 niet volledig aan de taakstelling omdat de 
doorstroming moeizaam verloopt. Er zijn onvoldoende woningen of kamers 
beschikbaar voor alle vergunninghouders om door te stromen. Daarnaast werd door 
COA tot op heden geen gebruik gemaakt van een geboden alternatieve optie.  
  
De taakstelling 2024-I was 87; door de achterstand uit het laatste halfjaar van 2023 
(18) werd het aantal te huisvesten vergunninghouders in het eerste halfjaar van 2024, 
105 personen. Hiervan zijn er 62 gehuisvest (59% van de totale opgave). We 
eindigden het halfjaar met een achterstand van 43 niet gehuisveste 
vergunninghouders. Vanwege deze achterstand is door de Provincie verzocht om het 
format halfjaarlijks toezichtverslag in te vullen en te retourneren.  
 
Besluit: 

Het halfjaarlijks toezichtverslag 2024-Irealisatie huisvesting vergunninghouders vast te 
stellen en te verzenden aan de Provincie. 
 

4.19 
 

Advies fusie reformatorisch onderwijs 
 

Het college heeft besloten om positief te adviseren op de bestuurlijk fusie van De 
besturen van de 'Vereniging voor Christelijk onderwijs op Reformatorische Grondslag 
in West-Friesland en Flevoland' en de 'Vereniging voor primair onderwijs op 
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reformatorische grondslag Educatis. Dit betekent dat de Timotheüsschool in Lelystad 
onder een ander, groter, bestuur zal vallen. 
 
Besluit: 

Het college besluit positief te adviseren betreffend de fusie van ‘Vereniging voor 
Christelijk onderwijs op Reformatorische Grondslag in West-Friesland en Flevoland’ en 
de ‘Vereniging voor primair onderwijs op reformatorische grondslag Educatis'. 
 

4.20 
 

Actieplan netcongestie 
 

Netbeheerders TenneT en Liander hebben het actieplan Netcongestie Flevopolder 
opgeleverd. Daarin staan de acties die worden uitgevoerd om de netcongestie de 
aankomende periode onder controle te krijgen, terwijl de netbeheerders werken aan 
structurele maatregelen om de netcongestie op te lossen. Ondertussen werkt de 
gemeente aan activiteiten die de korte en lange termijn oplossingen versterken.  
 
Besluit: 

Met de bijgaande informatienota de raad te informeren over de stand van zaken 
rondom de netcongestie in Lelystad en Flevoland 
 

 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van 3 september 2024, 
 
de secretaris, 
 


